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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 
 

Møtenummer: 9, 2023-24 
Dato:   22.04.2024    
Sted:    Kontoret, Kirkeveien 2A, Trøgstad 

 
Til stede:  Per Arne Byhrø, Geir Arne Hansen, Runar Sørensen, Ida 

Madsen Moe, Kjetil Billdal, Jenny Moskvil, Eirik Romstad, 

Samir Tawfiq. 

Forfall: Tonje Langehaug Svenneby, Tone Åserud Reime, Knut 

Skjønberg. 

Referent: Kari Botten Paulshus. 

Grete Skjelbred fra IØ kommune presenterte idrettsindeksen og fagplan idrett.

  

 

Sakliste 

Vedtakssaker:  

83. Godkjenning av innkalling og habilitet.  

84. Godkjenning av protokoll 8. 

85. Uttalelse strømming 4.divisjon fotballkamper Askim Stadion. 

86. Idrettsindeksen, v/ Grete Skjelbred, IØK. 

87. Søknad, støtte til Aktivitetsmesse. 

88. Fordeling av arbeidsoppgaver Årsmøte, 13 juni. 

89. Innspill ny Hovin skole, Spydeberg. Gymsal kontra hallflate. 

 

Orienteringssaker: 

90. Evt. 
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Vedtakssaker: 

 

83. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig Vedtatt. 

 

84. Godkjenning av protokoll 8. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig Vedtatt. 

 

85. Uttalelse strømming 4.divisjon fotballkamper Askim Stadion. 

IØ kommune ønsker en uttalelse fra Idrettsrådet i forbindelse med at NFF ønsker 

strømming av alle 4.divisjonskamper for menn. 

My Game monterer kameraer og det tekniske, A-Media er ansvarlig for det 

redaksjonelle. Klubbene selv står for selve filmingen, og det er kun aktivitet som 

filmes, ikke publikum. 

Idrettsrådet ser ingen grunn til at dette ikke kan gjøres på Askim Stadion, 

såfremt personvern og GDPR ivaretas. 

Skal politisk behandles, og Kari skriver uttalelsen. 

For fakta; se første del av vedlegg. 

Enstemmig Vedtatt. 

 

 

86. Idrettsindeksen og, fagplan idrett v/ Grete Skjelbred, IØK. 

(Orienteringssak) 

Grete informerte om kommunens arbeid rundt idrettsindeksen og om fagplan 

idrett. 

Kommunen har kartlagt alle idrettsanlegg, både kommunale og private. I disse 

ligger også nedlagte anlegg. Totalt er det snakk om ca 380 anlegg av ulik 

standard og drift. 

Telemarksforskning har hatt i oppdrag å kartlegge og presentere indeks, denne 

kan leses på idrettsindeks.no Trykk på rapporter og Indre Østfold kommer opp 

litt nede på siden. 

Grete gikk gjennom bl.a. anleggsdekning, kommunens utgifter, eierskap, antall 

arbeidsplasser idretten skaper, samt lønnsutgifter, tilfredshet m.m. 
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Fagplan idrett er kartlegging av faktagrunnlaget og skal legge rammene for 

vedlikehold og utvikling av idrettsanlegg, samt kommunens idrettspolitikk. 

Kommunen har utarbeidet et eget anleggsregister, link i vedlegg. 

Alt dette skal ut på høring fra uke 18. 

I Fremsikt (kommunens arbeidsverktøy) ligger det tilstandsrapporter på alle 

anlegg, utviklingstrekk, finansieringsmoduler m.m. Disse dokumentene har ikke 

vi tilgang på.  

Se siste del av vedlegg. 

       

87. Søknad, støtte til Aktivitetsmesse. 

 Askim IF søker støtte til Aktivitetsmesse. 

 Idrettsrådet støtter messen med 5000 kr i år. 

 Enstemmig vedtatt. 

 

88. Fordeling av arbeidsoppgaver Årsmøte, 13 juni. 

Arbeidsfordeling årsmøte 

Utsendelse av papirer og alt praktisk:   Kari 

Ønske velkommen:     Per Arne 

Foreslått dirigent:      Eirik 

Foreslått protokollfører:     Kari 

Legge fram prinsippene for LAM:   Ida 

Legge frem budsjett/regnskap:    Per Arne 

Legge frem ny handlingsplan:    Tone 

 

Årsmeldingen ble lagt frem og undertegnet. De som ikke var til stede, vil få 

denne oversendt pr mail for signering. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

89. Innspill ny Hovin skole, Spydeberg. Gymsal kontra hallflate. 

Kari har vært i kontakt med Planavdeling v/ Kristian Larsen. Det er viktig at 

Idrettsrådet holdes oppdatert og kan komme med innspill. Eirik og Runar holder 

tak i dette. 

Enstemmig Vedtatt. 
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Orienteringssaker: 

90. Evt. 

❖ Nytt fra undergrupper. 

• Anlegg:  

Per Arne holder tak i Lysløypen i Askim. Naumann ser på hva de kan bidra 

med. Kan være aktuelt med et samarbeid med Indre Østfold Frisbeeklubb. 

Grusbane Askim, kommunen har ikke satt av penger til planlagte prosjekter. 

Dette planleggingsarbeidet er i startgropen, og det vil være medvirkning fra 

kommunen, ungdommens kommunestyre, Idrettsrådet m.fl. 

 

• Galla: 

Avventer siste fakturaer, men vi er innenfor budsjett.  

 

Ingen andre orienteringer fra undergrupper. 

 

❖ Kretsting 24-25 mai. 

Vi har 4 stemmer på tinget. Per Arne stiller sammen med Kari. Kari får 

fullmakt til å stemme. Det er fortsatt mulighet til å melde seg på dette, 

fristen er satt til 10 mai. 

 

❖ Nettside. 

Det jobbes med å forstå grensesnitt. Dette må være på plass før 13 juni. 

Runar hjelper Kari. 

 

❖ HC tilgang, Askim Stadion. 

Det er kommet klage på HC vennlighet på Askim Stadion. 

Rullestolplattinger ol. er ikke tilpasset brukerne. Kommunen har fått 

beskjed via Askim Fotball. 

 

 

 

Trøgstad 25.04.2024 
Kari Botten Paulshus, referent. 


